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DAGSORDEN OG REFERAT 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mødeleder: Referent: Fraværende: 

Mia Bigum Anders Nielsen Hans-Henrik Knudsen 

 

 

Nr. Dagsorden Noter Referat 

1 Referat sidste 

møde 

 Der indkaldes ikke til et ordinært 

skolebestyrelsesvalg. Tina Fogdal er 

suppleant og indtrådt i bestyrelsen. 

2 Status Corona  Forældrene: Alt i alt en god opstart. Der 

er fuldt ud styr på det fra skolens side. 

Ros til de voksne rundt om vores 

elever. Godt, at der er så meget udetid, 

så alle kommer ud. 

Medarbejderne: Også ros fra 

medarbejderne til forældrene. De 

samme voksne om 

børne/elevgrupperne. Byggeren og 

Damvej er ikke åbne på nuværende 

Mødedato: 11. maj 2020 

Mødested: Teams 

Mødetidspunkt: 18.00 – 20.30 

 
Deltagere: Forældrerepræsentanter: Mia B. R. Nielsen, Michelle Lautrup, Tina 

C. D. Fogdal, Bjarne Christensen, Birgitte Graversen, Hans-Henrik 

Knudsen (HH)  

Medarbejderrepræsentanter: Anders Nielsen, Johnny Dahl Nielsen, 

Christian Ellekrog, Gitte Christensen, Marianne Herlufsen. 

Gæster:  

 

Agenda:  
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Nr. Dagsorden Noter Referat 

tidspunkt for vores elever Der har 

været en god dialog med alle forældre 

om opstart og skolegang. 

3 Status økonomi V. Anders Orientering fra Anders 

4 Årshjul for 

bestyrelsen til det 

kommende 

skoleår 

 Mia og Anders kommer med forslag til 

dette. 

5 Lejrskoler 20/21  Drøftelse. Afdeling A og B tager afsted. 

Måske kigge på at holde det i 

slutningen af skoleåret. C og D ser på 

det igen. Vi følger sundhedsstyrelsens 

anbefalinger i forhold til Corona. 

6 Alternativ 10. 

klasse 

 Orientering fra Anders. Drøftelse i 

bestyrelsen. Måske skal der en med fra 

bestyrelsen i arbejdet fremadrettet. 

7 Fra 

forældrerådene? 

Har vist ikke 

været afholdt. 

(Foredrag med Anne Skov Jensen i 

forhold til autisme?) 

Vi tager det på som punkt igen. 

8 Åbne punkter  Uafsluttet: Skolen er ikke færdig med 

”Vold og Mobnings-politik Status Quo. 

9 Principper  Ønske fra medarbejderne om princip, 

som sikrer revision af skolens 

medicinhåndteringspolitik. Dette går 

bestyrelsen i gang med. 

Ændringsforslag: Årligt i årshjul. 

 

Placering af principper. I AULA. Anders 

giver opgaven til Jonas. 

10 Fra 

medarbejderne 

 Personalesituationen herunder nye 

medarbejdere: To pædagoger ansat på 

A.  

Vi ansætter en lærer på B efter 

sommerferien grundet elevtilgang.  
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Nr. Dagsorden Noter Referat 

Vi har haft en pædagog i udlån fra D 

som nu bliver fastansat i afdelingen.  

Ingen ændringer på C/D. 

11 Orientering  Medicinpolitik: Orientering fra Anders. 

 

12 Evt.  Mia orienterede om mødet i ”Skole og 

forældre”. Meget tidspresset program, 

hvor flere blev koblet fra grundet 

tidspres, dette har Mia givet tilbage til 

arrangørerne. Lidt skuffende i år, 

mener Mia. Det er en overvejelse om vi 

skal deltage! 

 

Anders orienterede om rygepolitikken 

på FOS fremadrettet. 

13    

14    

15    

16 Næste 

bestyrelsesmøde 

 Satser på at vi kan mødes fysisk før 

sommerferien til lidt sommerafslutning. 

 

 


